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Referat  

9. januar 2024 
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1. sal  Frivillighuset 

 
Dagsorden: 

 
1. Meddelelser fra formanden 
 
2.  Kort Orientering fra andre 

3. Den gode historie 

4.  Årsmødet  12 .marts 2024 i Medborgerhuset: til behandling og godkendelse 

                 1.dagsorden                                                                         medsendes 

 2.oplægsholder           Forslag Borgerrådgiver Camilla  

 3.dirigent og referent Forslag Karen Hornshøj-Møller / Inge Rasmussen 

 4.”køreplan” for årsmødets afvikling                               medsendes 

 5.annoncering i Herlev Bladet                                           medsendes 

 6.indbydelse til organisationer udenfor DH-Herlev        medsendes 

 7.forslag til handleplan 2024/2025                  medsendes 

 8.indbydelse til Dh-Herlevs  medlemsorganisationer     medsendes 

5.  Kursus  Det Centrale Handicapråd   (dato?)            deadline 25/3 2024 

6.  Udpegning af suppleant for Anne i HR 

7. Punkter til bestyrelsesmødet 30/1  2024         

8 Punkter til næste HR møde 18/4 2024                     

9. Evt  

  



Referat: 

Afbud: Betina, Inge, Peter Connie 

1. Meddelelser fra formanden 

Intet nyt fra DH. Henvendelsen vdr. manglende opbakning til lokalt arbejde, til 
forretningsudvalget i DH er der ikke respons på endnu 

2. Kort Orientering fra andre 

Lis: baggrunden for formandskabets debatindlæg i Herlev Bladet var den 
manglende opmærksomhed fra især de politikere der sidder i Handicaprådet. 

Lisbeth: på bofællesskaberne er der kommet en ydelsesbeskrivelse, bla 
støttebehov, og pædagogiske mål mv. det ligger på bofællesskabernes 
hjemmeside, Herlev. Ydelsesbeskrivelser | VST-herlev 

Susanne fortæller om problemer med trappe uden rækværk og forvirring om hvem 
der er ansvarlig for at sikre adgange. Susanne opfordres til at afklare det ved 
teknisk forvaltning i kommunen. Evt. at DH går ind i det. Afklares med Tine 

3. Den gode historie 

Maria fortæller om en nabo, der fortæller om god hjælp i en støttepædagogisk 
indsats 

4. Årsmødet 12 .marts 2024 i Medborgerhuset: til behandling og godkendelse 

a. Dagsorden  

Gennemgås og punkterne om budget og valg af sekretær og webmaster udgår da der ikke 
er krav til at dette vælges på Årsmøde 

b. Oplægsholder Borgerrådgiver Camilla Jydebjerg, der har takket ja 

c. Dirigent og referent Malene Hyldekrog/ Inge Rasmussen 

d. ”køreplan” for årsmødets afvikling gennemgås 

e. Annoncering i Herlev Bladet godkendes. Bringes i uge 9 

f. Indbydelse til organisationer udenfor DH-Herlev godkendes, og Lis sender  til dem 

g. Forslag til handleplan 2024/2025 godkendes 

h. Indbydelse til DH-Herlevs medlemsorganisationer medsendes, som vi alle selv skal 
sørge for sendes ud i vores respektive organisationer/bagland 

https://vst-herlev.dk/ydelsesbeskrivelser/


5. Kursus Det Centrale Handicapråd Korsør 7. maj. 

Hvis nogen er interesseret i at deltage, så meld til enten Lis eller Malene senest 20.3. 

6. Udpegning af suppleant for Anne i HR 

Peter stiller sig til rådighed, og bestyrelsen bakker op om dette. Lis skriver til Dorte 

7. Punkter til bestyrelsesmødet 30/1 2024 herunder forplejning 

Da dagsorden til HR mødet 8.2. er lagt, sættes punkter til HR i april på igen.  

På HR mødet 8.2 er temadrøftelsen Barnets lov og drøftelse jf. vores oplæg. 

Så forberedelse til dette som punkt. + opfølgning inden Årsmødet 

Vi aftaler at vi prøver med at bestille pizza som alternativ til forplejning, da det ikke fungere 
med elevatorern. Tine modtager afbud og bestiller Pizza, Susanne kommer og hjælper. 

Nøgle hos Lis. Tine anvender nøgleboksen ved behov 

8. Punkter til næste HR møde 18/4 2024 (da der er aftalt dagsorden til HR mødet 8.2)  

Sættes på igen 30.1. 

9. Evt.  

Lis har afbud til HR mødet 18.4 

Cepos har lavet en undersøgelse om hvordan ældreplejen håndteres i kommunerne. 
Herlev er blandt de 6 dårligste. Et opmærksomhedspunkt 

I ”hjernekassen” har Jette fra Parkinsonforeningen i Herlev deltaget – godt input 

Malene har læst om en forening ”børn og unges trivsel” og er interesseret i at vi 
undersøger ved lejlighed hvad de er for en type forening. 

Peter har hørt at prisen for vask er sat gevaldigt op i Gladsaxe, spørger om det samme 
gælder i Herlev? Ingen er bekendt med prisen eller har viden om stigning. Der kan stilles 
spørgsmål på HR mødet? 


